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Protokół nr 17/20 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty, które odbyło się 

w dniu 27 kwietnia 2020 r. w trybie zdalnym 

 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 11.00 

Zakończenie posiedzenia 12.46 

 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych.  

W posiedzeniu, które odbyło się w trybie zdalnym, udział wzięli członkowie komisji zgodnie z 

listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu, a także Wójt Gminy Stargard Jerzy 

Makowski. Ponadto w części posiedzenia komisji zdalnie uczestniczyła Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy Pani Patrycja Gross. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty obecnych było 6 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku.  

Następnie prowadząca posiedzenie komisji poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zatwierdzenia porządku obrad stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj. 6 głosami „za” przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 kwietnia 2020 r. 

3. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej Gminy Stargard - Stanowisko komisji na sesję.  

4. Stan bezrobocia na terenie gminy - Opinia komisji na sesję. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 kwietnia 

2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała, 

wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień, a następnie zaopiniowała jak niżej: 
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- Projekt Uchwały Nr XVI/1/20 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stargard w 2020 roku  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Radny Janusz Łojko odnosząc się do projektu uchwały, powiedział, że w uchwale powinna 

być zawarta informacja o ilości wyłapanych zwierząt z terenu gminy Stargard, żeby była wiedza 

na jaką ilość zwierząt przeznaczone są pieniądze. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/1/20 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Stargard w 2020 roku.  

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały Nr XVI/1/20 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Stargard w 2020 roku stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVI/2/20 w sprawie zmiany uchwały Nr X/95/19 Rady Gminy 

Stargard z dnia 27 września 2019 r., w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec braku 

głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/2/20 w sprawie zmiany 

uchwały Nr X/95/19 Rady Gminy Stargard z dnia 27 września 2019 r., w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu Uchwały 

Nr XVI/2/20 w sprawie zmiany uchwały Nr X/95/19 Rady Gminy Stargard z dnia 27 września 

2019 r., w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVI/3/20 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny nieruchomości z zasobu Skarbu Państwa 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Radny Janusz Łojko zabierając głos, zapytał, jakie zostaną poczynione pierwsze kroki i jakie 

są plany po przejęciu budynku przy ul. Bydgoskiej? Ponadto Radny zapytał o wysokość 

podatku od nieruchomości, który Gmina będzie musiała zapłacić? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że budynek został przejęty wcześniejszą uchwałą, ten 

projekt uchwały dotyczy drugiej części piętra. Kontynuując Wójt powiedział, że remont 
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i adaptację budynku można robić sukcesywnie dzieląc inwestycję na etapy, w zależności 

od możliwości finansowych Gminy. Następnie Wójt podkreślił, iż najważniejsze jest to, że jest 

to darowizna. 

Radny Janusz Łojko zapytał, czy jest jakaś koncepcja odnośnie prac remontowych i adaptacji 

jeżeli chodzi o budynek przy ulicy Bydgoskiej? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że obecnie nie ma zaplanowanych środków 

na remont budynku przy ul. Bydgoskiej, ta kwestia dotyczy planowania nowego budżetu. 

Ponadto Wójt dodał, że obecnie trwa procedura przejmowania budynku. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew zapytała, czy 

po przejęciu budynku, zanim rozpocznie się remont, Gmina będzie ponosić koszty? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że w momencie nabycia nieruchomości 

przez nowego właściciela jest on zobowiązany do płacenia podatku od nieruchomości. Wójt 

powiedział, że w chwili obecnej nie jest w stanie poinformować, w jakiej wysokości będzie 

podatek.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/3/20 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości z zasobu Skarbu 

Państwa. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały Nr XVI/3/20 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości z zasobu Skarbu 

Państwa stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 5 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVI/4/20 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos powiedziała, że w chwili obecnej są ważniejsze 

potrzeby niż dotowanie zabytków. W opinii Radnej niektóre inwestycje można przesunąć 

w czasie. Ponadto zdaniem Radnej Parafie powinny wystąpić o inne formy wsparcia ze źródeł 

zewnętrznych, ponieważ Gmina boryka się ze swoimi problemami. Radna podkreśliła, 

że w chwili obecnej najważniejsze jest zdrowie i życie ludzi. Radna dodała, że Gmina powinna 

zakupić maseczki dla wszystkich mieszkańców, a nie tylko dla seniorów. 

Radny Maciej Lipka powiedział, że Gmina ma obowiązek dbania o zabytki a środki na ten cel 

są nieduże, jednak w obecnej sytuacji nie ma pewności, jak będzie wyglądała sytuacja 

finansowa Gminy, m.in. wpływy z podatków. W związku z tym Radny powiedział, że można 

podjąć w tej chwili uchwałę, a realizować ją w momencie, jak pozwoli na to sytuacja finansowa 

Gminy, a jeżeli nie będzie można zrealizować zadania z powodu sytuacji finansowej, wówczas 

należałoby podjąć kolejną uchwałę wstrzymującą realizację zadania. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że zgadza się z tym, co powiedział Radny Maciej 

Lipka. Radna dodała, żeby podjąć te uchwały pod warunkiem przesunięcia terminu ich 

realizacji, ponieważ w opinii Radnej zadania dotyczące remontów zabytków są ważne. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odnosząc się do powyższych wypowiedzi wyjaśnił, że nie ma 

możliwości przekazania dotacji w późniejszym terminie, ponieważ jeżeli Parafia 

ma dofinansowanie z zewnątrz, wówczas będzie oczekiwać na dofinansowanie z Gminy, które 

jest jednym ze składowych w realizacji inwestycji. 

Radny Maciej Lipka w związku z wypowiedzią Wójta, powiedział, że w chwili obecnej 

najważniejsze jest zdrowie i bezpieczeństwo mieszkańców, a nie stan zabytków, ponieważ 
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w chwili obecnej nie ma jasnej informacji o skutkach finansowych sytuacji związanej 

z koronawirusem i wpływu na kondycję budżetu Gminy. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że na sesji majowej będzie przedstawiony obraz 

budżetu Gminy, tj. wpływy z podatków i innych należności, jakie mają mieszkańcy wobec 

Gminy. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że kolejny projekt uchwały również dotyczy remontu 

zabytku, gdzie łączny koszt dofinansowania w związku z tymi uchwałami wynosi około 40 tys. 

zł. Radna podsumowując powiedziała, że jeżeli po podjęciu tych uchwał, mają być one od razu 

realizowane, to na tę chwilę ważniejsze jest bezpieczeństwo i zdrowie mieszkańców. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/4/20 

w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na remont zabytku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 2 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XVI/5/20 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec braku 

głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/5/20 w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na remont zabytku 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na remont zabytku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 2 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XVI/6/20 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

jak również trybu ich pobierania 
 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec braku 

głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat, jak również trybu ich pobierania. 
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

AD 4. Stan bezrobocia na terenie gminy 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew przywitała 

uczestniczącą w trybie zdalnym Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Patrycję Gross 

i poprosiła o przedstawienie  informacji na temat Stanu bezrobocia na terenie gminy w 2019 

roku. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Patrycja Gross zabierając głos odniosła się 

do obecnej sytuacji związanej ze stanem epidemicznym i powiedziała, że w chwili obecnej nie 

ma niepokojących informacji o wzroście liczby osób bezrobotnych. Ostatnie dane pokazują, że 

na terenie gminy Stargard obecnie jest 309 osób bezrobotnych, natomiast w ubiegłym roku w 

analogicznym okresie było 340 osób bezrobotnych. Kontynuując Dyrektor PUP 

poinformowała, że na chwilę obecną żaden zakład pracy nie zgłosił grupowych zwolnień 

z pracy, ponadto dodała, że przedsiębiorcy składają wnioski o pomoc. Dyrektor PUP 

podkreśliła, że na tę chwilę nie ma niepokojących danych odnośnie liczby osób bezrobotnych. 

  

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad przyjęciem informacji o Stanie bezrobocia na 

terenie gminy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po omówieniu informacji na temat Stanu bezrobocia 

na terenie gminy, wyrażając opinię przyjęła powyższą Ocenę, która stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

podziękowała za udział w posiedzeniu i przedstawienie sprawozdania Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy Pani Patrycji Gross, która opuściła posiedzenie komisji.  

  

AD 5. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej Gminy Stargard  

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty zapoznała się z Oceną funkcjonowania biblioteki 

publicznej Gminy Stargard. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad przyjęciem informacji o Ocenie funkcjonowania 

biblioteki publicznej Gminy Stargard stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po omówieniu Oceny funkcjonowania biblioteki 

publicznej Gminy Stargard, wyrażając stanowisko przyjęła powyższą Ocenę, która stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Następnie po przyjęciu powyższej informacji Radni podjęli dyskusję. 

Radny Janusz Łojko zabierając głos, zwrócił uwagę, że ze względu na panującą sytuację 

związaną z koronawirusem obiekty gminne są zamknięte, w związku z tym Radny złożył ustny 
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wniosek o wyłączenie oświetlenia przy obiektach gminnych, które obecnie nie są 

wykorzystywane. 

Radna Agnieszka Bieniek odnosząc się do wypowiedzi Radnego Janusza Łojko i złożonego 

przez niego wniosku, zwróciła uwagę na zagrożenie, które może spowodować wyłączenie 

oświetlenia na terenie obiektów gminnych, a mianowicie m.in. zagrożenie włamaniem. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że rozważy wyłączenie oświetlenia. 

Radny Janusz Łojko zauważył, że duże miasta w ramach oszczędności wyłączają oświetlenie 

miejskie, ponadto Radny dodał, iż zaoszczędzone pieniądze z wyłączenia oświetlenia na terenie 

obiektów należących do Gminy, można przeznaczyć np. na zakup maseczek. Odnośnie 

zagrożenia włamaniem, Radny powiedział, że na terenie obiektów gminnych jest monitorng. 

 

AD 6. Sprawy różne 

Radny Janusz Łojko zabierając głos zapytał, czy zostały poczynione kroki w kierunku 

naprawy monitoringu przy świetlicy w Klępinie? Następnie zwrócił się z prośbą o podjęcie 

rozmów z MPK na temat stworzenia jednej strefy dla mieszkańców Klępina. Ponadto zwrócił 

się o interwencję w sprawie wielkiej kałuży, która powstaje po opadach deszczu na odcinku 

drogi Stargard-Klępino, tj. jadąc od ulicy Morskiej, za byłym sadem Agrofirmy Witkowo, 

na wjeździe do Klępina.    

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że ponowione zostanie pismo w zakresie 

stworzenia jednej strefy dla mieszkańców Klępina, które zostanie skierowane do Prezydenta 

Miasta, a także do wiadomości Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji. 

Radny Janusz Łojko odnosząc się do sytuacji związanej z koronawirusem i ograniczonym 

w związku z tym kursowaniem autobusów, zapytał, czy Wójt będzie podejmował rozmowy 

w kierunku obniżenia kosztów dofinansowywania transportu obsługiwanego przez MPK? 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że temat rozliczenia rocznego kosztu 

transportu był poruszany, ponadto znane są dni, kiedy autobusy nie jeździły, dodatkowo 

wpływają pisma z informacjami o zawieszonych kursach. Kontynuując Wójt poinformował, że 

po skierowanych przez Gminę prośbach, Prezydent Miasta uruchomił kursy autobusów MPK 

do naszych miejscowości. 

Radna Aleksandra Kotschendoff zwróciła się z pytaniem do Wójta, odnośnie ogłoszenia 

na stronie internetowej gminy a także informacji telefonicznych do Sołtysów w sprawie 

maseczek dla seniorów 60+, które sołtysi mieli rozdawać, jednak maseczek do tej pory nie ma. 

Ponadto Radna dodała, że w jej opinii Gmina za późno zareagowała w temacie maseczek. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że maseczki dotarły do urzędu na czas, jednak 

okazało się, że są one słabej jakości i mają zostać zwrócone. 

Radny Maciej Lipka zabierając głos, powiedział, że Gmina nie ma obowiązku zaopatrzenia 

mieszkańców w maseczki i jest to jedynie dobry gest ze strony Gminy. W związku z tym 

w opinii Radnego, jeżeli Gmina podjęła decyzję o przekazaniu maseczek dla mieszkańców, 

to powinny być one dobrej jakości, dlatego zdaniem Radnego zasadna jest ich wymiana. 

Radna Agnieszka Bieniek zgadzając się z wypowiedzią Radnego Macieja Lipki, powiedziała, 

iż również uważa, że jeżeli przyszły maseczki złej jakości, to dobrą decyzją jest ich zwrot. 

Ponadto zdaniem Radnej powinno się zaopatrzyć wszystkich mieszkańców w maseczki, a nie 

tylko seniorów. 

Radna Monika Nikołajew zwróciła się do Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji Pani Beaty Wilk o przygotowanie na sesję, informacji w sprawie projektu na most 

w Witkowie Drugim? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że kazał zlecić wykonanie dokumentacji na most 

w Witkowie Drugim. 

Radny Remigiusz Zakrzewski zwrócił się z prośbą o naprawę drogi w Witkowie Pierwszym, 

która jest w fatalnym stanie i wymaga natychmiastowej naprawy. 
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Odnosząc się do wypowiedzi Radnego Remigiusza Zakrzewskiego, Wójt Gminy Jerzy 

Makowski, powiedział, że zostaną skierowane tam prace.  

Radna Aleksandra Kotschendoff zapytała, czy inwestycja dokończenia świetlicy 

w Tychowie została wstrzymana? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma takiej informacji, 

Wójt dodał, że na sesji w maju będzie informacja o stanie budżetu w związku z koronawirusem 

i możliwości realizacji inwestycji. 

Radna Aleksandra Kotschendoff zapytała, czy Sołtysi będą pobierać podatek 

od mieszkańców w związku ze zbliżającą się majową ratą podatku? 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że na tę chwilę nie jest w stanie 

udzielić odpowiedzi na ten temat. 

Radny Janusz Łojko zwracając się do Wójta zapytał, czy spływają wnioski o umorzenia 

płatności rat podatków? Następnie Radny odniósł się do informacji z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym i zapytał, czy Gmina miała obowiązek utworzenia miejsca 

zbiorowej kwarantanny, czy Gmina jest przygotowana do prowadzenia takich miejsc? Ponadto 

Radny zapytał, ile kosztowała adaptacja świetlicy w Barzkowicach pod miejsce kwarantanny? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że wpływają do Urzędu wnioski o umorzenia 

podatków, jednak Wójt wyjaśnił, że w chwili obecnej jest ewentualnie za odroczeniem 

płatności podatków. Odnośnie miejsca zbiorowej  kwarantanny Wójt wyjaśnił, że podjął taką 

decyzję w związku z poleceniem Wojewody o utworzenie takich miejsc. 

 

AD 7. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie 

komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

 

Monika Nikołajew 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


